
 
PROTOKÓŁ NR XXXII/2022 

z XXXII sesji Rady Gminy Brańsk 
z dnia 28 października 2022r. 

 
   Sesja odbyła się w godzinach 930 – 1126, w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Brańsk,               

ul. Rynek 8, 17-120 Brańsk. 
 

Transmisja obrad odbywała się on-line i jest dostępna na stronie samorzad.gov.pl/gmina-
bransk  lub www.bransk.pl  w zakładce SESJE RADY GMINY  

Obradom przewodniczyła Pani Grażyna Płonowska – Przewodnicząca Rady Gminy Brańsk. 
 
   Na stan 15 radnych w sesji uczestniczyło 13 radnych. 
Radni obecni: 

1. Brzozowski Marek 
2. Bolesta Franciszek 
3. Górska Paula 
4. Krasnodębska-Bobel Honorata 
5. Krasowski Tadeusz 
6. Matysiak Adam Wiesław 
7. Moczulska Elżbieta 
8. Płonowska Grażyna 
9. Półtorak Mariusz 
10. Rułka Franciszek 
11. Szpakowski Józef 
12. Wysocki Paweł 
13. Żero Anna Czesława 

 
Radni nieobecni: 

1. Kadłubowski Marek 
2. Sierocki Witold Antoni 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do oryginału protokołu. 
 
Ponadto w sesji uczestniczyły osoby zaproszone: 
1. Piotr Maksimuk   Oficer Wydziału Rekrutacji WCR w Bielsku Podl.            
2. Miłosz Banasiewicz  Urbanista 
3. Andrzej Jankowski  Wójt Gminy 
4. Monika Falkowska  Zastępca Wójta 
5. Anna Wiśniewska  Skarbnik Gminy 
6. Anna Bachurek   Kierownik GOPS 
7. Maciej Bobel   Dyrektor GOUK i GBP 
Lista obecności stanowi załącznik nr 2 do oryginału protokołu 
 
Przed otwarciem XXXII sesji Przewodnicząca Rady wezwała wszystkich do krótkiej chwili 
zadumy i modlitwy a następnie odczytała klauzulę RODO.  
 
Ad. 1 Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum: 
 
   Przewodnicząca Rady Gminy Pani Grażyna Płonowska o godz. 930 otworzyła XXXII sesję 
Rady Gminy Brańsk, na podstawie listy obecności poinformowała, że na ustawowy stan 
Rady – 15 radnych – na sali obrad obecnych jest 13 radnych, tym samym stwierdziła 
prawomocność obrad i podejmowania uchwał.  

https://samorzad.gov.pl/gmina-bransk
https://samorzad.gov.pl/gmina-bransk
http://www.bransk.pl/


Następnie Przewodnicząca Rady powitała przybyłych na sesję radnych, zaproszonych 
gości a także osoby oglądające obrady przez internet.  
 
Ad. 2 Przedstawienie porządku obrad 
Przewodnicząca Rady poinformowała, że zawiadomienia o sesji wraz z porządkiem obrad, 
projektami uchwał i innymi materiałami zostały dostarczone Radnym pocztą elektroniczną. 
Porządek z materiałami sesyjnymi był również dostępny na stronie internetowej Gminy 
Brańsk w zakładce SEJE RADY GMINY 
    
Następnie, zwróciła się o zgłaszanie ewentualnych wniosków i propozycji zmian lub 
poprawek do porządku, wobec ich braku ze strony radnych, odczytała wniosek Komisji 
Skarg Wniosków i Petycji o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie 
rozpatrzenia podtrzymanego przez sołtysa wniosku Sołectwa Pasieka w sprawie przyznania 
środków z funduszu sołeckiego, wyodrębnionego w budżecie Gminy Brańsk na rok 2023 
(wniosek wraz z projektem uchwały stanowi załącznik nr 3 do oryginału protokołu) 
 

 Przewodnicząca Rady przystąpiła do głosowania nad wnioskiem tj. wprowadzeniem do 
porządku obrad w pkt 14 „Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia 
podtrzymanego przez sołtysa wniosku Sołectwa Pasieka w sprawie przyznania środków        
z funduszu sołeckiego, wyodrębnionego w budżecie Gminy Brańsk na rok 2023”  
 
Przewodnicząca zarządziła zakończenie głosowania: 
wymagana większość absolutna, ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0.  
Wynik głosowania: Przyjęto (Imienny wykaz głosowań radnych w załączniku nr 4 do 
oryginału protokołu – lista nr 1) 
 
Przewodnicząca obrad zarządziła przerwę techniczną w obradach, czas przerwy 938- 943 
Po przerwie technicznej wznowiono obrady.  
W sesji uczestniczyło  13-stu radnych. 
 
Prowadząca posiedzenia przedstawiła ustalony porządek obrad  w brzmieniu: 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum 
2. Przedstawienie porządku obrad 
3. Wystąpienie przedstawicieli Wojskowego Centrum Rekrutacji w Bielsku Podlaskim 

dotyczące promocji służby wojskowej 
4. Przyjęcie protokołu z obrad XXXI sesji rady gminy 
5. Informacja o działalności wójta w okresie między sesjami 
6. Przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku                               

o przedłożonej przez Wójta Gminy Brańsk  informacji o przebiegu wykonania budżetu 
za I półrocze 2022 roku  

7. Przedstawienie opinii Komisji Rady w sprawie projektów uchwał 
8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022rok 
9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Brańsk na lata 2022-2025 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na 
lata 2022-2030 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla wybranych obszarów w gminie Brańsk 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia 
Regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach prowadzonych 
przez Gminę Brańsk 



12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku o przedłużenie linii 
wodociągu gminnego przebiegającego przez wieś Spieszyn do posesji kolonistów 
tejże wsi oznaczonej nr 76 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zlecenia Komisji Rewizyjnej Rady Gminy 
Brańsk kontroli kompleksowej w zakresie prowadzonego najmu sprzętu 
stanowiącego własność Gminy Brańsk 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia podtrzymanego przez sołtysa 
wniosku Sołectwa Pasieka w sprawie przyznania środków z funduszu sołeckiego, 
wyodrębnionego w budżecie Gminy Brańsk na rok 2023 

15. Przedłożenie informacji o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie Brańsk za 
rok szkolny 2021/2022 

16. Przedłożenie informacji z analizy oświadczeń majątkowych przedłożonych do 
Wojewody, Przewodniczącego Rady Gminy i Wójta Gminy za 2021 rok 

17. Informacja o wynikach kontroli wybranej inwestycji gminnej z lat 2020-2021 (budowa 
Remizy OSP w Domanowie) przeprowadzonej przez Komisję Rewizyjną Rady Gminy 
Brańsk 

18. Interpelacje i wnioski radnych 
19. Odpowiedzi na interpelacje i wnioski radnych 
20. Sprawy bieżące 
21. Zamknięcie obrad  

 
 
Ad. 3 Oficer Wojskowego Centrum Rekrutacji w Bielsku Podlaskim w swoim wystąpieniu 
zwrócił się z prośbą o rozpropagowanie wśród mieszkańców gminy  informacji                             
o możliwościach przystąpienia do terytorialnej służby wojskowej, zasadniczej służby 
wojskowej. Rozdał radnym ulotki o szkoleniach w formie papierowej, do umieszczenia na 
tablicach ogłoszeń w swoich miejscowościach. W skrócie też przedstawił jak odbywa się 
rekrutacja do służby wojskowej oraz udzielał odpowiedzi na pytania radnych.  
 
 Ad. 4 Przyjęcie protokołu z obrad XXXI sesji rady gminy 

 
   Przewodnicząca Rady poinformowała, iż protokół z obrad XXXI sesji Rady Gminy Brańsk 
był dostępny w Biurze Obsługi Rady oraz był wyłożony do wglądu przed sesją w dniu 
dzisiejszym. Zwróciła się do radnych z zapytaniem, czy zgłaszają jakieś uwagi do protokołu.  
   Wobec braku uwag Przewodnicząca zarządziła głosowanie, nad przyjęciem protokołu          
z obrad XXXI sesji Rady Gminy Brańsk.  
Przewodnicząca zarządziła zakończenie głosowania: 
wymagana większość zwykła, ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0.  
Wynik głosowania: Przyjęto 
 (Imienny wykaz głosowań radnych w załączniku nr 4 do oryginału protokołu – lista nr 2) 
 
Ad. 5  Informacja o działalności wójta w okresie między sesjami 
 
Pan Andrzej Jankowski Wójt Gminy Brańsk przedstawił informację z działalności między 
sesjami. (Informacja stanowi załącznik Nr 5 do oryginału protokołu). 
 
   Radna Pani Anna Żero zadała pytanie odnoście zarządzenia 358/2022 Wójta Gminy          
z dnia 20 września b.r.  w sprawie zaciągnięcia kredytu, na co kredyt jest zaciągany i w jakiej 
kwocie? 
 
   Odpowiedzi na to pytanie udzieliła Pani Skarbnik, informując, że było planowane 
zaciągnięcie kredytu, kiedy jeszcze nie było wiadome, że wpłyną dodatkowe środki 



finansowe z „PIT-ów”. W uchwale budżetowej z sierpnia b.r. było zapisane zaciągnięcie 
kredytu w kwocie 2 688 000,-zł;  i na taką kwotę podjęto zarządzenie. W obecnej chwili 
sytuacja się zmieniła i to zarządzenie staje się nieaktualne. 
 
Ad.6 Skarbnik Gminy przedstawiła radnym pozytywną opinię Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Białymstoku o przedłożonej przez Wójta Gminy Brańsk  informacji                
o przebiegu wykonania budżetu za I półrocze 2022 roku (opinia stanowi załącznik Nr 6 do 
oryginału protokołu) 
 
Ad.7 Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała, że opinia Komisji Rozwoju 
Gospodarczego, Oświaty, Budownictwa i Transportu w sprawie projektów uchwał pod 
obrady XXXII Sesji Rady Gminy Brańsk jest pozytywna.  
Uwag i zapytań do opinii nie zgłoszono. 
 (Opinia Nr 49/2022 Komisji RGOBiT z dnia 19 października  2022r. w sprawie projektów 
uchwał pod obrady XXXII sesji Rady Gminy Brańsk stanowi załącznik Nr 7 do oryginału 
protokołu) 
 
Ad. 8 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022r:  
 
Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad projektem uchwały: 
 
Wobec braku uwag i pytań, Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję i zarządziła 
głosowanie: "nad projektem uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022. 
Przewodnicząca zarządziła zakończenie głosowania: 
wymagana większość zwykła, ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0.  
Wynik głosowania: Przyjęto 
 (Imienny wykaz głosowań radnych w załączniku nr 4 do oryginału protokołu – lista nr 3) 
 
   Uchwała Nr XXXII/257/2022 Rady Gminy Brańsk z dnia 28 października 2022r.               
w sprawie zmian w budżecie gminy na 2022 rok stanowi załącznik Nr 8 do oryginału 
protokołu. 
 
Ad. 9 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Brańsk na lata 2022-2025 wraz z prognozą kwoty długu i spłat 
zobowiązań na lata 2022-2030:  
 
Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad projektem uchwały: 
 
Wobec braku pytań, Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję i zarządziła głosowanie: 
 "nad projektem uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Brańsk 
na lata 2022-2025 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2022-2030”  
Przewodnicząca zarządziła zakończenie głosowania: 
wymagana większość zwykła, ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0, Wynik 
głosowania: Przyjęto 
 (Imienny wykaz głosowań radnych w załączniku nr 4 do oryginału protokołu – lista nr 4) 

   Uchwała Nr XXXI/258/2022 Rady Gminy Brańsk z dnia 28 października 2022r                  
w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Brańsk na lata 2022-2025 
wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2022-2030 stanowi załącznik 
Nr 9 do oryginału protokołu. 

 



Ad. 10 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla wybranych obszarów w gminie Brańsk: 
 
Przewodnicząca obrad zarządziła przerwę w obradach, czas przerwy 951- 957 
Po przerwie wznowiono obrady.  
W sesji uczestniczyło 13-stu radnych. 
 
   Na sesję przybył Pan Miłosz Banasiewicz – urbanista, który przedstawił uzasadnienie do 
projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla wybranych obszarów w gminie Brańsk. Poinformował, że zmianą              
w Planie objętych jest ok 10ha, zmian dokonuje się na wnioski mieszkańców i wszystkie 
uzgodnienia z różnymi instytucjami przebiegły pozytywnie. 
 
   Radny Pan Paweł Wysocki zapytał do jakiego momentu można jeszcze zmiany 
wprowadzać? 
 
   Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała, że informacja o możliwości składania 
wniosków o wprowadzenie zmian w miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego, 
dotyczy już nowej procedury a nie tej uchwały. 
 
   Na prośbę Radnego Pana Pawła Wysockiego urbanista przedstawił wprowadzane zmiany 
w poszczególnych  miejscowościach. 
 
Wobec braku dalszych pytań, Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję i zarządziła 
głosowanie: "nad projektem uchwały w uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla wybranych obszarów w gminie Brańsk” 
 
Przewodnicząca zarządziła zakończenie głosowania: 
wymagana większość zwykła, ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0.  
Wynik głosowania: Przyjęto 
(Imienny wykaz głosowań radnych w załączniku nr 4 do oryginału protokołu – lista nr 5) 
 

   Uchwała Nr XXXII/259/2022 Rady Gminy Brańsk z dnia 28 października 2022r.                   
w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 
wybranych obszarów w gminie Brańsk stanowi załącznik Nr 10 do oryginału protokołu. 

 

Ad.11 Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia 
Regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach prowadzonych 
przez Gminę Brańsk: 
 
Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad projektem uchwały: 
 
Wobec braku pytań, Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję i zarządziła głosowanie: 
"nad projektem uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia Regulaminu 
wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez Gminę Brańsk " 
Przewodnicząca zarządziła zakończenie głosowania: 
wymagana większość zwykła, ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0.  
Wynik głosowania: Przyjęto 
(Imienny wykaz głosowań radnych w załączniku nr 4 do oryginału protokołu – lista nr 6) 
 

   Uchwała Nr XXXII/260/2022 Rady Gminy Brańsk z dnia 28 października 2022r. 



zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia Regulaminu wynagradzania nauczycieli 
zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez Gminę Brańsk stanowi załącznik Nr 
11 do oryginału protokołu. 

 

Ad.12 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku o przedłużenie 
linii wodociągu gminnego przebiegającego przez wieś Spieszyn do posesji 
kolonistów tejże wsi oznaczonej nr 76: 
 
Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad projektem uchwały: 
 
Wobec braku zgłoszeń do zabrania głosu, Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję                
i zarządziła głosowanie: "nad projektem uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku                       
o przedłużenie linii wodociągu gminnego przebiegającego przez wieś Spieszyn do posesji 
kolonistów tejże wsi oznaczonej nr 76” 
 
Przewodnicząca zarządziła zakończenie głosowania: 
wymagana większość zwykła, ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0.  
Wynik głosowania: Przyjęto 
(Imienny wykaz głosowań radnych w załączniku nr 4 do oryginału protokołu – lista nr 7) 
 

   Uchwała Nr XXXII/261/2022 Rady Gminy Brańsk z dnia 28 października 2022r.               
w sprawie rozpatrzenia wniosku o przedłużenie linii wodociągu gminnego 
przebiegającego przez wieś Spieszyn do posesji kolonistów tejże wsi oznaczonej          
nr 76 stanowi załącznik Nr 12 do oryginału protokołu. 

 

Ad.13 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zlecenia Komisji Rewizyjnej Rady 
Gminy Brańsk kontroli kompleksowej w zakresie prowadzonego najmu sprzętu 
stanowiącego własność Gminy Brańsk: 
 
Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad projektem uchwały: 
 
Wobec braku zgłoszeń do zabrania głosu, Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję                
i zarządziła głosowanie: 
"nad projektem uchwały w sprawie zlecenia Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Brańsk kontroli 
kompleksowej w zakresie prowadzonego najmu sprzętu stanowiącego własność Gminy 
Brańsk" 
 
Przewodnicząca zarządziła zakończenie głosowania: 
wymagana większość zwykła, ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMAŁO SIĘ: 0.  
Wynik głosowania: Przyjęto 
(Imienny wykaz głosowań radnych w załączniku nr 4 do oryginału protokołu – lista nr 8) 
 
Uchwała Nr XXXII/262/2022 Rady Gminy Brańsk z dnia 28 października 2022r.                   
w sprawie zlecenia Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Brańsk kontroli kompleksowej       
w zakresie prowadzonego najmu sprzętu stanowiącego własność Gminy Brańsk 
stanowi załącznik Nr 13 do oryginału protokołu. 
 



Ad.14 Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia podtrzymanego przez 
sołtysa wniosku Sołectwa Pasieka w sprawie przyznania środków z funduszu 
sołeckiego wyodrębnionego w budżecie Gminy Brańsk na rok 2023: 

 
Przewodnicząca Rady otworzyła dyskusję nad projektem uchwały: 
 
   Radny Pan Paweł Wysocki zapytał dlaczego jest taka rozbieżność, gdyż  Wójt Gminy od 
Sołtysa odebrał wniosek osobiście,  a złożył go po terminie? Następnie wyraził zdanie, że 
skoro Wójt wniosek odebrał osobiście, to został złożony w terminie, są świadkowie, że Wójt 
go odebrał, a w ogóle po co brał, jak nie złożył  w terminie. 
 
   Wójt Gminy wyjaśnił, że w piątek po południu  był przejazdem w Sołectwie Pasieka i Pani 
Sołtys zatrzymała Wójta i przekazała wniosek, natomiast w poniedziałek i wtorek był                
w delegacji i wniosek przekazał na dziennik urzędu w środę. Pani Sołtys nie poinformowała 
o terminie złożenia wniosku. Natomiast przedsięwzięcie określone przez Sołectwo i tak nie 
może zostać zrealizowane ze środków funduszu sołeckiego, na co Pani Skarbnik ma opinię 
Regionalnej Izby Obrachunkowej.  
 
   Dalej toczącą się dyskusję między Wójtem a Radnym przerwała Przewodnicząca obrad 
wracając do treści projektu uchwały i uzasadnienia, które odczytała, powiedziała, że do 
dyskusji, czy wniosek złożono w terminie, czy nie, będzie można powrócić w sprawach 
różnych. 
 
    Na co zareagował Radny Pan Paweł Wysocki i zakomunikował, że przez to właśnie 
wniosek został odrzucony  i jest to bardzo ważna sprawa a Komisja inaczej wniosek 
rozpatrywałaby, gdyby został złożony w terminie. 
 
   Głos w sprawie zabrała Radna Pani Anna Żero Przewodnicząca Komisji Skarg 
Wniosków        i Petycji, poinformowała, że podczas posiedzenia Komisja SWiP zwróciła 
się z prośbą do Pani Skarbnik, aby pozyskała opinię  Regionalnej Izby Obrachunkowej           
w sprawie realizacji przedsięwzięcia określonego we wniosku Sołectwa Pasieka ze środków 
funduszu sołeckiego.  Następnie Radna odczytała treść zapytania z urzędu gminy i treść 
wydanej opinii, w której RIO przychyliło się do stanowiska urzędu/wnioskodawcy, iż zadanie 
nie spełnia warunków określonych w ustawie o funduszu sołeckim.  
 
Radny Pan Paweł Wysocki zakomunikował, że prawdopodobnie we wniosku, który wpłynął 
po terminie zapis został zmieniony, że środki funduszu sołeckiego przeznacza się nie na 
budowę nowego krzyża, tylko renowację i zagospodarowanie ternu.  
 
W związku z powyższym Przewodnicząca Komisji SWiP odczytała treść podtrzymanego 
przez Sołtysa wniosku Sołectwa Pasieka w sprawie przyznania środków z funduszu 
sołeckiego. 
 
   Przewodnicząca obrad ponownie odczytała uzasadnienie do projektu uchwały                     
a następnie wyraziła pogląd, że skoro zadanie nie może zostać zrealizowane ze środków 
funduszu sołeckiego, to może ze środków bieżących gminy. 
 
   Skarbnik Gminy wyjaśniła, że skoro zadanie nie jest zadaniem własnym gminy nie może 
zostać zrealizowane z budżetu gminy. 
 
   Radny Pan Paweł Wysocki zwrócił uwagę, że niektóre gminy tego typu zadania realizują. 
 



Skarbnik Gminy wyjaśniła, że realizacja może nastąpić, jeżeli krzyż i otoczenie wpisane są 
do rejestru zabytków w gminie.  
 
   W toku dalszej dyskusji Przewodnicząca obrad poinformowała o realizowanym przez 
Urząd Marszałkowski w Białymstoku Projekcie „Podlaskie Kapliczki” i to jest furtka dla 
sołectwa, aby z tego Projektu pozyskać środki finansowe na przedsięwzięcie. Warunkiem 
jest złożenie wniosku przez organizację typu Koło Gospodyń Wiejskich lub OSP. 
 
   Radna Pani Paula Górska zaznaczyła, że o tym była rozmowa na posiedzeniu Komisji 
jednak w Sołectwie Pasieka nie ma Koła Gospodyń Wiejskich ani OSP, stąd pomysł aby 
zadanie zrealizować z funduszu sołeckiego.  
 
   Radna Pani Honorata Krasnodębska Bobel zaznaczyła, że skoro środki finansowe nie 
zostaną wyodrębnione w budżecie gminy do dyspozycji sołectwa, to jednak nie przepadają 
i w budżecie gminy pozostają, w ramach tych środków zadanie powinno być zrealizowane.  
 
   Wiceprzewodniczący Rady Pan Marek Brzozowski nawiązał do wcześniejszych 
informacji o braku możliwości realizacji zadania i zwrócił uwagę, że Rada Gminy nie może 
podejmować decyzji patrząc na indywidualne odczucia, tylko zgodnie z prawem. 
Podsumował, że omawiane przedsięwzięcie nie wpisuje się w zadania własne gminy               
a ponadto nie jest wpisane do rejestru zabytków.  
  
Wobec powyższego, Przewodnicząca Rady zamknęła dyskusję  i zarządziła głosowanie: 
"nad projektem uchwały w sprawie rozpatrzenia podtrzymanego przez sołtysa wniosku 
Sołectwa Pasieka w sprawie przyznania środków z funduszu sołeckiego wyodrębnionego    
w budżecie Gminy Brańsk na rok 2023” 
 
Przewodnicząca zarządziła zakończenie głosowania: 
wymagana większość zwykła, ZA: 7, PRZECIW: 4, WSTRZYMAŁO SIĘ: 2.  
Wynik głosowania: Przyjęto 
(Imienny wykaz głosowań radnych w załączniku nr 4 do oryginału protokołu – lista nr 9) 
 
Uchwała Nr XXXII/263/2022 Rady Gminy Brańsk z dnia 28 października 2022r.                   
w sprawie rozpatrzenia podtrzymanego przez sołtysa wniosku Sołectwa Pasieka          
w sprawie przyznania środków z funduszu sołeckiego wyodrębnionego w budżecie 
Gminy Brańsk na rok 2023 stanowi załącznik Nr 14 do oryginału protokołu. 
 
Ad. 15 Przedłożenie informacji o stanie realizacji zadań oświatowych w Gminie 
Brańsk za rok szkolny 2021/2022 
 
   Przewodnicząca Rady Gminy Pani Grażyna Płonowska poinformowała, że radni 
informację otrzymali na tablety, zapoznali się, poprosiła więc o dyskusję.  

Wobec braku zgłoszeń do zabrania głosu Przewodnicząca obrad przeszła do kolejnego 
punktu.  

Ad. 16 Przedłożenie informacji z analizy oświadczeń majątkowych przedłożonych do 
Wojewody, Przewodniczącego Rady Gminy i Wójta Gminy za 2021 rok 

   Przewodnicząca Rady Gminy Pani Grażyna Płonowska odczytała informacje dotyczące 
analizy oświadczeń majątkowych za 2021r.  przekazane do Rady Gminy przez Wojewodę 
Podlaskiego, Wójta Gminy i Przewodniczącą Rady Gminy. 



Ad. 17 Informacja o wynikach kontroli wybranej inwestycji gminnej z lat 2020-2021 
(budowa Remizy OSP w Domanowie) przeprowadzonej przez Komisję Rewizyjną 
Rady Gminy Brańsk 

   Przewodnicząca Rady Gminy Pani Grażyna Płonowska przedstawiła wyniki kontroli  
inwestycji gminnej z lat 2020-2021 (budowa Remizy OSP w Domanowie) przeprowadzonej 
przez Komisję Rewizyjną Rady Gminy Brańsk. 

Ad. 18 Interpelacje i wnioski radnych: 

 
   Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała, że w okresie między sesjami interpelacji, 
zapytań  i wniosków nie złożono. 
 

 Radny Pan Paweł Wysocki zawnioskował, aby na najbliższej komisji czy sesji radni 
rozpatrzyli wynagrodzenie Wójta. Poinformował o skargach mieszkańców na 
działalność wójta a i sam widzi także jak współpraca z Radą przebiega,  dlatego 
wnioskuje, aby pochylić się nad tym wynagrodzeniem.   

 
   Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała Radnego, że zgodnie z przyjętymi zasadami 
taki wniosek należy złożyć w formie pisemnej. 
 

 Radny Pan Mariusz Półtorak zawnioskował do Wójta Gminy w sprawie ustalenia 
godzin przyjmowania dzieci do Szkoły w Domanowie – do Oddziału Przedszkolnego. 
Uzasadnił swój wniosek tym iż, na jednej z komisji poruszył ten problem i wówczas 
Wójt odesłał Radnego do Pani Dyrektor Szkoły, gdyż jest władna w tej sprawie. Gdy 
rodzice zwrócili się z wnioskiem do Pani Dyrektor Ona odesłała do Wójta Gminy             
a rodzice mają problem, ponieważ Panie przychodzą na godzinę 8:00, tak mają 
ustalony grafik a niektóre mamy muszą dojechać do pracy na godz. 8:00. Dlatego 
jest prośba rodziców (dużej grupy),  aby o tą godzinę grafik przesunąć.  

 
   Przewodnicząca Rady Gminy zwracając się do Wójta Gminy powiedziała, że tę sprawę 
da się „chyba” załatwić pozytywnie, ponieważ dzieci do Oddziału Przedszkolnego w Szkole 
Podstawowej w Holonkach przychodzą na godz. 7:00. Rodzice mają możliwość 
przywiezienia dzieci i pozostawienia pod opieką. 
 
   Następnie Przewodnicząca Rady Gminy zwróciła się do Radnego o złożenie wniosku          
w formie pisemnej. 
 
   Wiceprzewodniczący Rady Gminy Pan Marek Brzozowski potwierdził istnienie problemu, 
poinformował, że sprawa jest otwarta i może uda się coś w tym kierunku zrobić. 
 
Ad. 19 Odpowiedzi na interpelacje i wnioski radnych 
 
W związku z tym, że interpelacji i zapytań nie zgłoszono, brak było odpowiedzi. 
 

Ad. 20 Sprawy bieżące: 

 

    Przewodnicząca Rady Gminy odczytała informację Powiatowego Zarządu Dróg        
w Bielsku Podlaskim odnośnie przesłanego do Powiatu zgodnie z właściwością, 
wniosku mieszkańców kol. Spieszyn o dokończenie przebudowy odcina drogi 
powiatowej do granicy administracyjnej Powiatu. (Na w/w odcinek drogi Powiat złożył 



wniosek  o dofinansowanie z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg i jeżeli otrzyma 
pomoc finansową, Powiat rozpatrzy pod katem możliwości finansowych budżetu, 
realizację zadania przy zaangażowaniu Gminy Brańsk). 
 

    Wójt Gminy odniósł się do wniosku Radnego Pana Pawła Wysockiego odnośnie 
wynagrodzenia, zaznaczył, że 80% maksymalnego wynagrodzenia wójtowi się 
należy, a jeżeli będą obniżki, to dla wszystkich: radnych gminy, przewodniczącej, dla 
wszystkich sukcesywnie.   

 
   Radny Pan Paweł Wysocki w odniesieniu do wypowiedzi Wójta,  powiedział, „jeśli ma Pan 
takie prawo, proszę bardzo”.  
 

 Przewodnicząca Rady Gminy przekazała dobrą wiadomość, o odbiorze w dniu sesji  
drogi w miejscowości Brzeźnica. Pogratulowała Wójtowi wykonania zadania                   
a Radnym słusznie podjętej decyzji, w tym miejscu zaprosiła Radnych na                
godz.13:00 na oficjalny odbiór drogi. 

 

 Przewodnicząca Rady Gminy powiedziała, że jest Jej przykro, że na sesję nie przybył 
zaproszony nowy Prezes Spółki Gminnej, którego Rada poznałaby, ale zaproszenia 
będą ponawiane.   
 

Ad. 21 Zamknięcie obrad  
 
   Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodnicząca Rady Gminy Pani Grażyna 
Płonowska    o godz. 1126 zamknęła obrady XXXII sesji Rady Gminy. Obrady zakończyły się 
modlitwą, „Wieczny odpoczynek…w intencji zmarłych Radnych”   
 
Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 
Protokolant:                                                                  Przewodnicząca Rady Gminy Brańsk 

 
/-/Alina Adamczyk                                                                      /-/Grażyna Płonowska   


